

Nintendo may change product specifications and update this information from time to time. The latest version of this document is available at <https://www.nintendo.sa> or <https://www.nintendo.com/eu/docs> (This service may not be available in some countries.)

Health and Safety Information

Please read and observe the health and safety information. Failure to do so could result in injury or damage. Adults should supervise the use of this product by children.

⚠ WARNING – General

- Keep packaging materials away from young children and pets. Packaging items may be accidentally ingested.
- Do not expose this product to excessive force, fire, microwaves, high temperatures or direct sunlight.

CAREFUL USAGE

- If this product becomes dirty, wipe it with a soft, dry cloth. Avoid using thinner or other solvents.

Nintendo Customer Support

<https://www.nintendo.sa/support>



Nintendo Switch™ 2

عجلة قيادة 2 Joy-Con • Joy-Con 2 wheel

Art.-Nr.: 10015258

FXA-BEE-A-BU-SAU-C0

عربي

قد تُغير Nintendo مواصفات المنتج وتحدث هذه المعلومات من وقت لآخر. تتوفر أحدث نسخة من هذا المستند على <https://www.nintendo.sa> أو <https://www.nintendo.com/eu/docs> (هذه الخدمة قد لا تتوفر في بعض الدول).

تعليمات السلامة والأمان

يرجى قراءة وإتباع تعليمات السلامة والأمان. قد يؤدي تجاهل هذه التعليمات إلى حدوث إصابة أو ضرر. يجب على البالغين الإشراف على استخدام المنتج عندما يستخدمه الأطفال.

⚠ تحذير – تعليمات عامة

- احتفظ بالجهاز وملحقاته ومواد تعبئته بعيدًا عن متناول الأطفال والحيوانات الأليفة. مواد التغليف قابلة للاحتراق.
- لا تعرض المنتج لقوة زائدة أو الحريق أو المايكروويف أو ضوء الشمس المباشر أو درجات الحرارة المرتفعة.

استخدم بحرص

- إذا اتسخ المنتج، امسحه بقطعة قماش ناعمة وجافة. تجنب استخدام مخفف الطلاء (الثتر) أو أي محاليل أخرى.

خدمة عملاء Nintendo

<https://www.nintendo.sa/support>

المصنع • Manufacturer: Nintendo Co., Ltd., Kyoto 601-8501, Japan
المستورد في المملكة العربية السعودية • Importer in KSA: AIC Trading Ltd, 6312 Al Imam Saud Ibn Faisal Rd, Al Malqa, Riyadh, 13523

© Nintendo
Nintendo Switch هي علامة مسجلة لدى Nintendo.
Nintendo Switch is a trademark of Nintendo.